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Datum: Dinsdag 7 februari 2023
Locatie: MFA Hapert
Aanvang: 20.00 uur

Aanwezig (54)

Ton Antonis, Marc Bogers (later), Bert Antonius, Theo Boormans, Kees Box, Herman Brokke, Huub
Claassen, Jolande Claassen, Andries Deliën, Henk van Dingenen, Bart Fiers, Gust Geraerts, Frans
Geraerts, Harrie Geraerts, Henk Goossens, Hans de Gouw, Wilbert Groenen, Peter Heerings, Joris
van Hees, Erik van der Heijden, Coos van der Heijden, Bart van Helvoirt, Raoul Hens, Corné van
Hoof, Johan Hooyen, Ton Jansen, Ed Kennis, Arno Kolen, Peter van Limpt, Joke de Looff, Astrid
Moeskops, Wilbert Nagtzaam, Patrick Pijnenburg, Stefan Raaijmakers, Peter van Rens, Ruud rijkers
(later), Peter Roos, Noud van der Sanden, Wim Schellekens, Harrie Schoondermark, Marc
Schoonus, Ernst Snellen, Gitte Snellen, André Stas, Annemieke Stas, Henk van Steensel, Henri
Swaanen, Rob Teffer, John van de ven, Marcel Veron, Thijs Vrijsen, Geert-Jan Willems, Wim
Wouters, Bennie Kolen.

Afwezig:
Met kennisgeving (16)
Aniek van Alphen, Tom van Alphen, Marcel Fleerakkers, Jean Paul van Ham, Stephan Janssen, Ton
Klaassen, Heidi Klaassen, Hugo Kolsters, Peter Lavrijsen Ad Rijkers, Erwin Rijkers, Ad Saris, Harry
Schaars, Jan Schellekens, Manon Smetsers, Cees van de Zande, Theo Panken

Afwezig:
Zonder kennisgeving (66)
Eric Antonis, Bart Antonius, Peer Beckers, Hans Beekmans, John Boogaers, Mark van den Boomen,
Henk van den Borne, Theo van den Borne, Marloes Box, Jo Brans, Hans de Bruijn, Frans Bruininx,
Johan Bruininx, Toon Castelijns, Luc Cools, Dré Daniëls, Leon van Dongen, Tom Faes, Jeroen Fiers,
Ruud Fiers, Dirk Garvelink, Nina Garvelink, Dick Gehéniau, Perry van Geloven, Mark Geraerts, Henri
van Gorp, Jorg Groenen, Wil van der Hamsvoord, Bart van der Heijden, Bert Hendrikx, Max
Hendrikx, Rob van Hoorn, Jos Huijbers, Rinus Hulsen, Frans Kaethoven, Loes Kaethoven, Frank
Kennis, Bas Klessens, Tim Kox, Guud Krekels, Marcel de Kroon, Dave de Laat, Paul Lavrijssen, Erik
van Loon, Henri Luijten, Boris Maas, Marcel Meijer, John Penson, Coen van de Put, John van Rooij,
Giel van Rooy, Tjerk Schaafstra, Eva Scholtes, Bouke van Spreeuwel, René Swaanen, Jeroen Tuns,



Ton van Kessel, Joop Verburg, Jan Vermeulen, Frank Vromans, Renate Weber, Marcel Westelaken,
Harold Willems, Hans Wouters

1. Opening

Iets na 20.00 uur wordt de Algemene Ledenvergadering 2023 geopend door voorzitter Peter Roos.

2. Vaststelling Agenda

De agenda wordt vastgesteld

3. Notulen Algemene Ledenvergadering 2022

Onder dankzegging van de secretaris worden de notulen van de Algemene Ledenvergadering 2022
vastgesteld.

4. Bestuursverkiezing

Zoals in de uitnodiging is aangekondigd zijn de volgende bestuursleden aftredend:

Aftredend en herkiesbaar: Arno Kolen
Arno Kolen wordt door applaus herkozen in zijn functie als penningmeester.

Aftredend en niet herkiesbaar: Harrie Geraerts
Harrie Gerearts wordt door voorzitter, bestuur en aanwezigen bedankt voor zijn inzet de afgelopen
jaren en krijgt hiervoor ook bloemen en een attentie overhandigd.

Loes Kaethoven heeft zich beschikbaar gesteld om plaats te nemen in het bestuur en wordt,
ondanks dat zij afwezig is, met applaus gekozen om zitting te nemen in het bestuur .

5. Mutaties ledenbestand 2022 t/m heden

Het ledenbestand van TWC Hapert telt 138 leden.

Sinds de laatste ledenvergadering zijn dit de mutaties:

Nieuwe Leden:

Herman Brokke
Erik van der Heijden
Tim Kox

Opgezegd:

Jan Willems
Jos van de Putte
Ivo Severens
Joop van de Ven
Overleden:
Dirk Ubbink



6. Financieel overzicht 2022 en begroting 2023

Aan de hand van het sheet met inkomsten en uitgaven licht Arno de begroting toe.
Doordat we begin 2022 van kledinglijn gewisseld zijn, geeft dit een bijzonder beeld op de uitgaven
en inkomsten. Hierdoor staat er grote bedragen op het financieel overzicht.
Ook hebben we extra inkomsten gekregen door een subsidie van de Rijksoverheid voor de nieuwe
kleding.

De heldere uitleg van Arno levert verder geen vragen op

7. Kascommissie en Verkiezing nieuwe kascommissie

De kascontrole is dit jaar uitgevoerd door Ton Antonis en Rob Teffer.

Rob licht toe dat de penningmeester keurig werk heeft geleverd. Alles zit er keurig
gedocumenteerd uit en is makkelijk te herleiden.

De kascommissie wordt bedankt voor hun medewerking. Zoals gebruikelijk is wordt ieder jaar één
nieuw lid gekozen in de kascommissie. Komend jaar zal de kascontrole worden uitgevoerd door
Rob Teffer en Wilbert Groenen die zich vrijwillig aanbiedt.

8. Decharge

Door de Algemene ledenvergadering wordt decharge verleend aan penningmeester en bestuur
voor het gevoerde financiële beleid.

9. Contributie 2024



Tijdens de vorige ledenvergadering is reeds besloten de contributie te verhogen naar 70 euro.
Door de gunstige financiële situatie is er besloten om dit jaar het contributiebedrag op 65 euro te
houden. Dit bedrag is inmiddels geïncasseerd.

Voor 2024 wordt de contributie vastgesteld op 70 euro

10. WBTR: Wet Bestuur Toezicht rechtspersonen

De WBTR is bedoeld om het bestuur en toezicht van onder meer verenigingen en stichtingen te
verbeteren. De overheid wil met de wet voorkomen dat wanbestuur, onverantwoordelijk financieel
beheer, zelfverrijking, misbruik van posities en andere ongewenste activiteiten (tegenstrijdige
belangen) verenigingen en stichtingen schaden.

HIervoor is de continuïteitscommissie in het leden geroepen. De leden van de
continuïteitscommsssie worden tijdensn de ALV gekozen.

Geert-Jan Willems wordt herkozen in de continuïteitscommissie.

11. Stichting Evenementen TWC Hapert (ATB-Classic Scherpenheuvel-Hapert)

Henk van Dingen. Neemt het woord. Stephan Janssen, voorzitter van de Stichting, zou het woord
voeren, maar hij heeft zich af moeten melden wegens ziekte.

Terugkijkend op het evenement kunnen we zeker zeggen dat het een geslaagd evenement is
geweest na 2 x geen Classic
Gezamenlijke start zoals vanouds op het Basiliek plein. Er waren 1200 deelnemers, 450 uit België
en 750 uit 750 Nederland
Al met al een mooi aantal. De meeste toertochten na corona hebben minder deelnemers.
De MFA is een schitterende finish locatie gebleken. Volgens jaar zullen er wat logistieke
verbeteringen volgen zodat het allemaal nog beter wordt.

Het classic bestuur wil benadrukken dat de classic van ons allemaal maar ook vóór ons allemaal.
Het is jammer dan zo’n 15 % van de leden verstek laat gaan op de laatste zondag van oktober.
Alle hulp is nodig.

De speerpunten voor komend jaar liggen op een attractieve aankomst in de MFA en meer
deelnemers. Noteer dus de laatste zondag van oktober in je agenda.

12. Terugblik en vooruitblik vanuit de commissies

Tour- en evenementencommissie
Deze nieuwe commissie is een samenvoeging van diverse commissies. De commissie leden zijn;

Geert Jan Willems (Race)
Hans de Gouw (routes)
Thijs Vrijsen (race)
Harrie Schoondermark (race)
Annemieke Stas (ATB)
Andre Stas (ATB)



Marcel Veron (ATB/Routes)

De commissie heeft al een activiteitenagenda voor 2023 gemaakt.Door Thijs en Dré wordt alvast
een opsomming gegeven van de activiteiten die voor het komende jaar op de kalender staan. Deze
zal binnenkort met de leden gedeeld worden. Er is gezorgd voor een gevarieerd programma voor
zowel race, atb als gravel.

Het doel is om weer een levendige club te worden. Met grote groepen deelnemers op de
zaterdagmiddag en zondagochtend.

Het startpunt van alle routes wordt de MFA in Hapert.

Een terugblik op het afgelopen jaar wordt door Harrie Geraerts gegeven.
Er waren de gebruikelijke midzomertochten en een treinreis naar Utrecht. Tijdens de terugreis van
Utrecht is er ook nog een bezoek gebracht aan de Vuelta. Het was een mooi tochtje. Helaas was
het deelnemersaantal bij eigenlijk alle tochten, vrij laag.

Door de commissie wordt aandacht gevraagd voor de ALS actie. De actie is opgezet samen met
RWC Reusel. Doel is om zoveel mogelijk geld op te halen voor Stichting ALS. Op 8 juni fietsen
diverse leden van TWC Hapert samen met Harrie Coppens op een tandem de Mont Ventoux op.

Meerdaagse
Hans de Gouw heeft in juni zijn laatste Meerdaagse race georganiseerd. Het was een mooie
meerdaagse met veel deelnemers. Het hotel viel qua gastvrijheid wat tegen. Voor corona was er
een aanbetaling gedaan, ondertussen is het hotel overgegaan in andere handen.

Komend jaar wordt de racemeerdaagse gehouden in het Muhlertal. De meerdaagse commissie
bestaat uit Gitte, Eva, Jos Luijten, Ad en Toos Hoezen zullen tijdens de meerdaagse de lunchpost
bemannen. Er is inmiddels ingeschreven en groten deels betaald.

De ATB meerdaagse vond plaats in het Duitse Hellenthal. Hotel Eifelzicht was zéér gastvrij. De
routes waren uitdagend. Helaas werkte het weer niet echt mee zodat er op zondag niet meer is
gefietst. Ook komende meerdaagse is TWC weer te gast in dit hotel.

Commissie Veiligheid Gezondheid en Gedrag.
Ed licht deze commissie toe. Het gaat vooral om de veiligheid op de fiets. Hier moet weer aandacht
aangegeven worden.
Binnenkort wordt er weer een EHBO cursus gegeven. Door de hoge gemiddelde leeftijd van de
TWC leden is het zeker aan te raden om bij de cursus aanwezig te zijn.
Komende winter probeert TWC Hapert een alternatief aan te bieden voor de wintertrainingen die
normaal gezien bij Bouke Sport werden gegeven. Helaas is het dit jaar niet gelukt om op korte
termijn een alternatief te bieden voor de TWC leden.

Voor nieuwe leden willen we gaan werken met een “buddy”. Zodat we op voorhand kunnen
bepalen in welke groep een nieuw lid kan meefietsen en er voor te zorgen dat we meer letten op
elkaar en zeker kunnen vasthouden aan het principe “samen uit samen thuis”.

13. Introductie nieuwe Website



Peter Roos geeft een inzicht in de nieuwe website. Door een aantal noodzakelijke omzettingen is
de nieuwe website nog niet online. De nieuwe website is frisser, overzichtelijker. Doordat de routes
niet meer op de website staan en ook het bestellen van de kleding buiten de website om gaan, is
de website makkelijker te onderhouden.

In de Cygl app worden de ritten aangekondigd en zijn ook de GPX bestanden te vinden. Indien er
vragen zijn omtrent de Cyql app dan hoort het bestuur die graag.

Vanuit Peter Roos komt ook het verzoek om nieuwe kleding te dragen tijdens clubactiviteiten. Dit
uit respect naar onze sponsors.

14. Clubman 2023

Tijdens de algemene ledenvergadering van TWC Hapert wordt traditiegetrouw de clubman van het jaar
gekozen.

Ook dit jaar is er gekozen voor een man. Aan de van wat foto’s uit de oude doos, komt na een zoekplaatje
Henk van Dingenen naar voren als clubman 2023.
Henk draait al een flink aantal jaren mee in het bestuur van de Classic en is onder andere verantwoordelijk
voor het regelen van de vergunningen. Henk mag het komende jaar in het shirt rijden van de clubman en
krijgt ook nog een bosje bloemen overhandigd.

15. Een woord van Dank

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid. Verder grote dank aan de sponsoren

16. Rondvraag

● Geert-Jan Willems geeft aan dat er vanaf nu altijd gestart wordt bij de hoofdingang van het MFA.
● Ton Antonis geeft aan dat ten tijde dat hij lid werd, je verplicht moest helpen bij de classic.
● Johan Hooijen geeft aan dat een aantal leden hun lidmaatschap hebben opgezegd omdat ze niet

willen helpen met de classic. Men moet zich afvragen of we zulke leden wel willen hebben. De
gemiddelde leeftijd binnen de club moet naar beneden. We moeten de jonge leden meer betrokken
maken bij de club en ze enthousiasmeren om mee te helpen bij de classic. Door de classic kan TWC
haar leden ook enorm veel bieden.

● Wim Wouters geeft aan de vrijblijvendheid te groot is. Men moet elkaar erop wijzen dat helpen
verplicht is. Als club is er minder saamhorigheid na corona. We moeten weer meer samen gaan
fietsen. Wat we met elkaar afspreken, daar moeten we ons ook aan houden en spreek elkaar daar
op op aan.Ook op de goede dingen. Dus vasthouden aan de kledingafspraken, meehelpen met de
classic en bijvoorbeeld het aanwezig zijn op de jaarvergadering.. Gezamenlijk fietsen! Respect voor
elkaar. Naar de leden toe: oude sfeer moet terugkomen.

● Andre vraagt enkele vrijwilligers die willen meehelpen met de ATB kampioenschappen
● Joke vraagt hoeveel categorieën er zijn bij de ATB-kampioenschappen (hier is nog niet over

nagedacht)
● Gitte vraagt of de dames clubkampioen ook mee mag fietsen met Scherpenheuvel Hapert?
● Astrid geeft aan of het een idee is om nieuwe leden te werven door middel van de clinics die toch

gegeven gaan worden aan de leden van TWC Hapert.
● Ernst vraagt hoe we weten welk niveau een nieuw lid heeft. Antwoord is dat we dit niet weten.

Nieuwe leden wordt wel de vraag gesteld in welke groep dat zij denken te horen. Maar dat blijft



natuurlijk altijd moeilijk. Door het fietsen met een buddy zou dit opgelost kunnen worden. Henk
Goossens biedt zich na de vergadering aan als buddy voor groep 1.

● Theo Boormans geeft ook aan dat we nieuwe leden beter moeten begeleiden. De commissie VGG
gaat hier een plan voor bedenken.

● Jolande oppert dat het misschien een goed idee is om een oproep voor nieuwe leden te plaatsen in
de PC55

● Koos geeft aan dat er iedere woensdag een rit wordt gereden. Zij starten iedere woensdag om 13.00
uur bij de MFA in Hapert

● Joris vraagt of er op zondagochtend nog gefietst wordt. Dit is wel de bedoeling maar gaat na de
openingsrit van start en stopt na de sluitingsrit

17. Sluiting


